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فکر میکردم پرسپولیس چند زمین تمرین دارد/ دربی یک بازی معمولی بود

بازیکن سابق باشگاه میلان با حضور در برنامه زاویه گفت: از اینکه دیدم پرسپولیس فقط یک زمین تمرین دارد، تعجب

کردم، چون فکر میکردم این تیم چند زمین تمرین دارد.

بارهسی با حضور در برنامه زاویه:
فکر میکردم پرسپولیس چند زمین تمرین دارد/ دربی یک بازی معمولی بود

بازیکن سابق باشگاه میلان با حضور در برنامه زاویه گفت: از اینکه دیدم پرسپولیس فقط یک زمین تمرین دارد، تعجب کردم، چون
فکر میکردم این تیم چند زمین تمرین دارد.

پایتخت اختصاص داشت و محمد حسن به دربی هفتاد و ششم  زاویه  برنامه  این هفته  به گزارش خبرگزاری فارس، موضوع 
انصاریفرد و علیرضا منصوریان به عنوان میهمان در این برنامه حضور داشتند.

*انصاری فرد:استقلال به دنبال مساوی بود

انصاری فرد، بار فنی دربی هفتاد وششم را پایین دانست و گفت:انتظارات زیادی از بازیکنان دو تیم میرفت اما شاهد دربی خوبی
نبودیم. استقلال به دنبال مساوی بود و گلمحمدی هم دوست نداشت در اولین تجربه مربیگری در دربی بازنده باشد.

بازیکن سابق پرسپولیس، با گلایه از بار فنی دربی هفتاد و ششم گفت:پیشنهاد میکنم از تکنولوژیی که نشان میدهد بازیکنان چقدر
در زمین دویدند در فوتبال ایران استفاده شود چون هرسال که میگذرد بازیکنان پول بیشتری میگیرند ولی بازیها و دربیهای

بیهیجانتری را شاهد هستیم.

*منصوریان: نگاه قلعهنویی به دربی حرفهای بود

علیرضا منصوریان نیز نتیجه حاصل شده در دربی را به سود هر دوتیم دانست و گفت:هر تیمی در دربی میباخت به حاشیه میرفت و
هر دو مربی با توجه به این موضوع خیلی حرفهای به بازی نگاه کردند، مخصوصا قلعهنویی چون با این تساوی موقعیت استقلال در

صدر جدول حفظ شد.

منصوریان ادامه داد: رقبای استقلال منتظر شکست این تیم در بازی امروز بودند، اماقلعهنویی به خوبی متوجه این موضوع بود و به
اهدافش هم رسید.گلمحمدی هم توانست با این بازی موقعیت خود را در پرسپولیس تثبیت کند.

بازیکن سابق استقلال، زمان برگزاری بازی را نامناسب دانست و گفت: سرعت فوتبال ما در مقایسه با سرعت فوتبال آسیا و جهان
بسیار پائین است، اگر بازی در زمان عصر برگزار میشد سرعت بازی بالاتر میرفت چون در آن زمان از روز، شبنم روی چمن مینشیند و
به سرعت توپ کمک میکند. در اروپا اولا زمان برگزاری بازیها خیلی خوب است ثانیا قبل از بازی برای کمک به سرعت بازی روی آن

آب میپاشند.

منصوریان ادامه داد: هرگز برای بدست آوردن پست سرمربیگری استقلال دست به هرکاری نمیزنم.

*گلمحمدی: حق ما را خوردند

یحیی گلمحمدی با حضور در روی خط تلفنی برنامه، با گلایه از قضاوت محسن قهرمانی گفت:من ابتدا روی صحنه های پنالتی شک
داشتم و تا مطمئن نشدم راجع به داوری صحبت نکردم اما وقتی در رختکن متوجه این موضوع شدم که داور حداقل یک پنالتی برای

ما نگرفته در کنفرانس مطبوعاتی از حق بازیکنان و طرفداران پرسپولیس دفاع کردم.

سرمربی پرسپولیس، برد در دربی را حق تیمش دانست و افزود: حق ما را خوردند، امروز داوری را گذاشتند که سابقه قضاوت خوبی
برای پرسپولیس ندارد، قهرمانی از پرسپولیس خوشش نمیآید. پیشبینی بازی پرگلی را میکردم اما داور طوری قضاوت کرد که نتیجه

صفر صفر به پایان برسد و من فکر میکنم نتیجه تساوی دربیها به خاطر قضاوت داوران است.

انصاریفرد در واکنش به صحبتهای گلمحمدی راجع به داوری گفت: تاکید بر این نکته که حق ما را خوردند خوب نیست چون
بازیکنانی که از آنها انتظار میرفت در حد نام خود ظاهر شوند پشت این قضیه پنهان میشوند، خیلی از بازیکنان پرسپولیس امروز در
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حد نام خود نبودند و گلمحمدی باید روی توانمندی بازیکنان خود بیشتر کار کند.

*روشن: خدا فتحاللهزاده را به راه راست هدایت کند

حسن روشن در قسمتی از برنامه به نام &#171;غیرمنتظره&raquo; گفت: از هیچکس نمیترسم و خریدنی هم نیستم.

وی با گلایه از نحوه مدیریت آکادمی باشگاه استقلال گفت: هزینه آکادمی را نباید پدر و مادر فوتبالیست بدهند. باریکنانی که از
آکادمی رشد نکنند و به تیم تزریق نشوند در زمین هم خود را به خوبی نشان نمیدهند.

روشن در جواب گزارشگر برنامه که خواست نظر خود را راجع به کلمه &#171;فتحاللهزاده &raquo;بگوید گفت: امیدوارم خدا به راه
راست هدایتش کند.همچنین درباره کلمه&#171;مجیدی&raquo; گفت: بازیکن بزرگی است اما اشتباه کرد برگشت.

*بارهسی: فکر میکردم پرسپولیس چند زمین تمرین دارد

فرانکو بارهسی دیگر میهمان حضوری برنامه بود و از کنجکاوی خود برای دیدن این بازی گفت و افزود: فکر نمیکردم مردم ایران تا این
اندازه به فوتبال علاقهمند باشند.

وی دربی هفتادو ششم را زیبا ندانست و گفت: تماشاگران از این تساوی خوشحال نشدند، اگر یک گل زده میشد دربی قشنگتری
میشد. در ایتالیا مطمئنا تماشاگران برای دیدن یک بازی باکیفیت و مملو از تکنیک به استادیوم میروند.

بازیکن سابق تیم ملی فوتبال ایتالیا، به نسل طلایی میلان در مدت حضور خود در این تیم اشاره کرد و افزود: امسال عدهای از میلان
رفتهاند و بازیکنان جوانی به تیم آمدهاند که حتما آینده خوبی برای میلان رقم میزنند. امیدوارم بازی میلان با بارسلونا در لیگ

قهرمانان اروپا زمانی باشد که بارسلونا در فرم عالی خود نباشد چون مبارزه با این تیم سخت است.

بازیکن سابق میلان، بازی ارائه شده در دربی امروز را محافظهکارانه دانست و افزود:لازم است در چنین بازیهایی که تماشاگر زیادی به
ورزشگاه میآیند تیمها دست به ریسک بزنند، اما بازی امروز معمولی بود و چیز خاصی نداشت.

وی با تعجب از حضور تماشاگران دربی، در شب قیل از بازی گفت:در ایتالیا، تماشاگران حداکثر یک ساعت و نیم تا دو ساعت قبل از
بازی در استادیوم حاضر میشوند و این رفتار تماشاگران ایرانی نشان از علاقه زیاد آنان به فوتبال است.

رئیس آکادمی باشگاه میلان، با تشکر از رویانیان برای دعوت وی به ایران گفت: فکر میکردم پرسپولیس چند زمین تمرین دارد و
وقتی دیدم فقط یک زمین تمرین دارد، تعجب کردم. به تازگی با رویانیان آشنا شدهام و احتمالا در آینده با هم همکاری خواهیم

داشت.
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